
Protokół nr XXIX/2021 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się w dniu 26 stycznia 2021 r.  

w godz. 15:00 do 18:20 w Gminnym Centrum Kultury w Małej Nieszawce 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Aleksandra Rębacz 

7. Alina Sobecka 

8. Marcin Sobiech 

9. Katarzyna Streich 

10. Jadwiga Szczygielska 

11. Rafał Szulc 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski 

14. Ewa Tarkowska 

Nieobecni: 

1. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Proponowany porządek obrad: 

1.  Otwarcie posiedzenia: 

     a) stwierdzenie quorum,  

     b) przyjęcie porządku obrad.    

2.  Przyjęcie protokołu z: 

a) XXVII sesji, która odbyła się w dniu 4 grudnia 2020 roku, 

b) XXVIII sesji, która odbyła się w dniu 29 grudnia 2020 roku. 

3.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wielka 

Nieszawka (teren ujęcia wody podziemnej Mała Nieszawka) (druk nr 1), 

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wielka 

Nieszawka (Cierpice działki o numerach 175/1 i 174) (druk nr 2), 

c) wyrażania zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce (dz. 

nr 282/3) (druk nr 3), 

d) uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021-2023 (druk nr 4), 

e) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Wielka Nieszawka na lata 2021-2023 (druk nr 5), 

f) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Wielka Nieszawka na lata 

2021-2024 (druk nr 6), 



g) zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku (druk nr 7), 

h) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2021(druk nr 8), 

i) odwołania radnej Wioletty Szymańskiej ze składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, i 

uzupełnienie składu tej komisji (druk nr 9), 

j)  odwołania radnej Wioletty Szymańskiej ze składu Komisji Statutowo-Regulaminowej 

(druk nr 10), 

k)  zmiany uchwały dotyczącej powołania Komisji Rewizyjnej (druk nr 11). 

 

Przerwa 

 

4.  Informacja z działalności Komisji między sesjami – referują przewodniczący Komisji. 

5.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał. 

6.  Interpelacje i wolne wnioski. 

7.  Zakończenie sesji. 
 

 

 

Ad.1  

a) XXIX sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wioletta Szymańska. Na wstępie powitała Pana Wójta, Skarbnika Gminy, Panie i Panów 

Radnych, pracowników urzędu, mieszkańców gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 14, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii. 

 

b) Przewodnicząca Rady wniosła o zmianę porządku obrad polegającą na zmianie kolejności 

obrad nad uchwałami dotyczącymi zmian w składach komisji. Zmianie miałaby ulec 

kolejność rozpatrywania druków z numerów 9,10,11, na kolejność 11,10,9.   

Ponadto Wójt Krzysztof Czarnecki złożył prośbę o zmianę, dotyczącą wykreślenia z porządku 

obrad punktu 3 f) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Wielka 

Nieszawka na lata 2021-2024 (druk nr 6), oraz punktu 3 g) zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku (druk nr 7).  
 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka,Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska. 

NIEOBECNI:1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła porządek obrad po 

zaproponowanych zmianach jednogłośnie. 

 

 



Ad.2  

a) Przewodnicząca Rady poinformowała, że uwzględniono uwagi, które wpłynęły do biura 

Rady Gminy co do treści protokołu z XXVII sesji, która odbyła się w dniu 4 grudnia 2020 

roku.  

W związku z tym Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXVII sesji 

w przedstawionej treści.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, 

Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski.  

PRZECIW:1 

Mieczysław Kociucki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:3  

Grzegorz Dombrowski, Rafał Szulc, Ewa Tarkowska 

NIEOBECNI: 1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania protokół z XXVII sesji został przyjęty 

przez Radę Gminy większością głosów.  

 

b) Przewodnicząca Rady poinformowała, że do biura Rady Gminy nie wpłynęły żadne uwagi 

co do treści protokołu z XXVIII sesji, która odbyła się w dniu 29 grudnia 2020 roku. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXVIII sesji w 

przedstawionej treści.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska.  

PRZECIW:1 

Rafał Szulc 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:1 

Grzegorz Dombrowski 

NIEOBECNI: 1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania protokół z XXVIII sesji został przyjęty 

przez Radę Gminy większością głosów. 



 

 

 

 

Ad. 3 

a) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 1) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – poprosił o zabranie głosu pracownika Urzędu Gminy. 

Pracownik Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska 

przedstawił projekt uchwały.   

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radna Katarzyna Streich – zapytała, czy to Urząd Gminy zapłacił za ten miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego kwotę ok. 20 tys. zł. ? 

Pracownik Urzędu – tak, to Urząd Gminy zapłacił za procedurę opracowania tego planu. 

Sama inwestycja rozbudowy będzie pokryta ze środków toruńskich wodociągów.  

Radna Katarzyna Streich - czy za każdym razem gdy gmina będzie zmieniała plan 

zagospodarowania przestrzennego, obowiązkiem gminy jest zapłata za ten plan ? 

Pracownik Urzędu – tak, ponieważ planowanie przestrzenne i opracowywanie miejscowych 

planów przestrzennych jest zadaniem własnym gminy.   

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wielka Nieszawka 

(teren ujęcia wody podziemnej Mała Nieszawka) (druk nr 1). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1 , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1  

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI:1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XXIX/154/2021). 

 

 

 



b) Przewodnicząca Rady -poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 2) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – poprosił o zabranie głosu pracownika Urzędu Gminy. 

Pracownik Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska 

przedstawił projekt uchwały.   

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radna Aniela Grela – zapytała czyją własnością są tereny w procedowanym projekcie 

uchwały.  

Pracownik Urzędu – są to dwie działki, każda z nich jest własnością prywatna.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wielka Nieszawka 

(Cierpice działki o numerach 175/1 i 174)  (druk nr 2). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Aniela Grela, Ewa Tarkowska 

NIEOBECNI:1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XXIX/155/2021). 

 

c) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 3) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

wyrażania zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce (dz. nr 

282/3) (druk nr 3). 

 

 



Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka,Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska. 

NIEOBECNI:1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXIX/156/2020). 

 

d) Przewodnicząca Rady poprosiła kier. Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

o wprowadzenie w temat (druk nr 4) 

Kier. GOPS Magdalena Żbikowska – przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radna Jadwiga Szczygielska – wyraziła swoją opinię w temacie pomocy wspierania rodzin 

niewydolnych. Oczywiście pomoc finansowa jest bardzo ważna, lecz również ważna powinna 

być nauka, nakierowanie na właściwe tory, prace nad sobą. Niekoniecznie powinno dawać się 

wszystko na tacy.  

Kier. GOPS Magdalena Żbikowska – odpowiedziała, że nie wszystkie rodziny, które 

przeżywają trudności w sprawach opiekuńczo-wychowawczych korzystają ze świadczeń 

pomocy społecznej. Jest wiele rodzin nie korzystających ze świadczeń pomocy społecznej, a 

mających duże trudności. Te rodziny mają możliwość korzystania z poradnictwa 

psychologicznego, pedagogicznego, zarówno w szkołach i w innych placówkach na terenie 

gminy. Rodziny potrzebujące wsparcia są objęte współpracą z asystentem rodzinny, lecz jest 

to na zasadzie dobrowolności. W ostateczności jest również postanowienie sądu, bądź 

nałożony jest nadzór kuratora. Nie wszystko tyczy się kwestii finansowych.  

Radna Katarzyna Streich - spytała, czy od tego roku ustawa nakazuje powstanie takiego 

programu ? 

Kier. GOPS Magdalena Żbikowska - wcześniejszy program obowiązywał w latach 2018-

2020. Z dniem 31 grudnia przestał obowiązywać, więc istnieje konieczność przyjęcia 

kolejnego programu na kolejne trzy lata.  

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021-2023 (druk nr 4) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka,Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska. 

NIEOBECNI:1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXIX/157/2020). 

 

e) Przewodnicząca Rady poprosiła kier. Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

o wprowadzenie w temat (druk nr 5) 

Kier. GOPS Magdalena Żbikowska – przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radny Ryszard Kryszewski - zapytał w jaki sposób wygląda współpraca poza terenem 

gminy.  

Kier. GOPS Magdalena Żbikowska - powiedziała, że chodzi o współpracę z Urzędem 

Marszałkowskim, policją, oraz innymi ośrodkami zapewniającymi ochronę ofiarom 

przemocy. 

Radna Jadwiga Szczygielska - zapytała na czym polega ta współpraca, i na jakich zasadach 

się odbywa.  

Kier. GOPS Magdalena Żbikowska - odpowiadając, powiedziała, że jest powołany Zespół 

Interdyscyplinarny, w skład którego wchodzą przedstawiciele różnych jednostek m.in. 

oświaty, ośrodka zdrowia, prokuratury, kuratorium, policji.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Wielka Nieszawka na lata 2021-2023  (druk nr 5). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Mieczysław Kociucki, Jadwiga Szczygielska 

NIEOBECNI:1 

Arkadiusz Wyrzykowski 



 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXIX/158/2020). 

 

f) Punkt zdjęty z porządku obrad. 

 

g) Punkt zdjęty z porządku obrad. 

 

 

h) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 8) wraz z 

autopoprawką.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich - poinformowała, że na posiedzeniu Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radna Ewa Tarkowska - zapytała z czego wynika różnica w dopłacie do transportu 

przewoźnika Arriva. Wcześniejsze uzgodnienia wynikające z wniosku złożonego przez 

Arriva za pośrednictwem Urzędu Gminy wskazywała kwotę 66 tys. zł. Z czego wynika ta 

różnica ?  

Wójt Krzysztof Czarnecki - odpowiedział, że szacunkowy koszt opłaty gminy za przewozy 

firmy Arriva to kwota 66 386 zł. dofinansowania na wydatki i utrzymanie linii autobusowej. 

Łączny szacunkowy wydatek na publiczny transport zbiorowy wynosi 560 684 zł, z czego 

dopłata z Urzędu Wojewódzkiego to kwota 423 738 zł.  

Przewodnicząca  Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2021 (druk nr 8) wraz z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska. 

NIEOBECNI:1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXIX/159/2020). 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 15 minut przerwy. 

Po przerwie Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.  

 

 



 

i) Przewodnicząca Rady wprowadziła w temat (druk nr 11) 

Radna Aniel Grela zgłosiła kandydaturę  radnego Rafała Szulca na członka Komisji 

Rewizyjnej. 

Radny Rafał Szulc wyraził zgodę. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej powołania Komisji Rewizyjnej (druk nr 11).  
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Mieczysław Kociucki, Rafał Szulc 

NIEOBECNI:1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXIX/160/2021). 

 

j) Przewodnicząca Rady wprowadziła w temat (druk nr 10) 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie odwołanie radnej Wioletty Szymańskiej ze 

składu Komisji Statutowo-Regulaminowej.  
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska. 

NIEOBECNI:1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Radna Aniel Grela zgłosiła kandydaturę  radnego Ryszarda Kryszewskiego na członka 

Komisji Statutowo-Regulaminowej.  

Radny Ryszard Kryszewski nie wyraził zgody. 

Radny Rafał Szulc zgłosił kandydaturę radnej Ewy Tarkowskiej. 

Radna Ewa Tarkowska wyraziła zgodę.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie kandydatury radnej Ewy 

Tarkowskiej na członka Komisji Statutowo-Regulaminowej Rady Gminy Wielka Nieszawka. 



 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:2 

Mieczysław Kociucki, Jadwiga Szczygielska 

NIEOBECNI:1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę (uchwała nr 

XXIX/161/2021). 

 

k) Przewodnicząca Rady wprowadziła w temat (druk nr 9) 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie odwołanie radnej Wioletty Szymańskiej ze 

składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska. 

NIEOBECNI:1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Radna Aniel Grela zgłosiła kandydaturę  radnego Ireneusza Śmiechowskiego na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.   

Radny Ireneusz Śmiechowski wyraził zgody. 

Radna Jadwiga Szczygielska zgłosiła kandydaturę radnego Mieczysława Kociuckiego  

na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.   

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie kandydatury radnego Ireneusza 

Śmiechowskiego na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Wielka Nieszawka.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 



Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ewa Tarkowska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2  

Ireneusz Śmiechowski, Rafał Szulc 

NIEOBECNI:1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie kandydatury radnego Mieczysława 

Kociuckiego na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Wielka Nieszawka.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2  

Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech 

NIEOBECNI:1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie odwołania radnej 

Wioletty Szymańskiej ze składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, i uzupełnienie składu tej 

komisji (druk nr 9).  
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska. 

NIEOBECNI:1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXIX/163/2021). 

 

Ad 4 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji o 

działalności komisji między sesjami, i tak: 

 



Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 20 

stycznia w celu opiniowania materiałów na sesję. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 21 stycznia w celu opiniowania materiałów na 

sesję. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja 

spotkała się w dn. 7 stycznia, w sprawie budowy posterunku policji na terenie gminy. Radna 

odczytała wypracowane stanowisko Komisji Rewizyjnej w tej sprawie. Komisja spotkała się 

także 21 stycznia w celu opiniowania materiałów na sesję. 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz– poinformowała, 

że Komisja nie spotkała się między sesjami.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie 

spotkała się między sesjami.  

 

Ad. 5 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji uchwał podjętych na XXVIII 

sesji Rady Gminy, która odbyła się w dn. 29 grudnia 2020 r. 

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Wójt Krzysztof Czarnecki poinformował o podpisaniu umowy z firmą Arriva na przewozy 

osób na terenie Gminy Wielka Nieszawka. Rozpoczęto budowę sieci wod-kan na ul. Liliowej 

w Małej Nieszawce. Przedstawiono dane dotyczące ilości zaszczepionych osób oraz podano 

liczbę możliwych szczepień na najbliższe dni. Pani Iwona Głowacka wygrała konkurs na 

Sekretarza Gminy. Gmina złożyła wnioski na dofinansowania, modernizacja budynku 

gminnego przy ul. Leśnej –pozytywnie rozpatrzony. Wniosek o dofinansowanie projektu 

„Termomodernizacja Szkoły Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego W Cierpicach”  - 

nabór w trakcie rozstrzygnięcia. Wniosek o dofinansowanie zadania pod nazwą „Rozbudowa 

drogi gminnej ul. Ogrodowa w Cierpicach” w ramach funduszu dróg samorządowych – 

czekamy na oficjalne rozstrzygnięcie i podpisanie przez Ministra. Wniosek o pozyskanie 

środków z funduszu działania przeciw Covid dla Gmin i Powiatów. Budowa świetlic w 

miejscowości Brzoza  i Cierpice – nie otrzymaliśmy dofinansowania. Złożony został wniosek 

o pozyskanie środków z funduszy przeciwdziałaniu Covid-19 dla gmin i powiatów – Nabór 

III – ponowiono wniosek o budowę świetlic w miejscowościach Brzoza i Cierpice, 

przebudowę drogi gminnej ul. Leśnej w Cierpicach i budowę ośrodka zdrowia w 

miejscowości Wielka Nieszawka – nabór w trakcie rozstrzygnięcia, czekamy na wyniki. 

Ponadto wniosek o dofinansowanie kosztów drogi gminnej tj. ul. Ciechocińskiej w Brzozie, 

skierowany on jest do Państwowego Gospodarstwa Leśnego „Lasy Państwowe” Nadleśnictwo 

Gniewkowo, otrzymaliśmy dofinansowanie w kwocie 25 tyś złotych (jest to 50% kosztu 

remontu). Umowa o udzielenie pomocy finansowej na realizację zadania własnego pod nazwą 

„Przebudowa drogi gminnej ul. Gajowej w Małej Nieszawce’ zawarta między Gminą Obrowo 

a Gminą Wielka Nieszawka. Gmina otrzymała 80 tyś zł. wsparcia. Złożono wniosek o 

udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie zadania 



inwestycyjnego pod nazwą „Budowa 3 boisk do siatkówki plażowej oraz rampy skatepark”. 

Realizowany jest w ramach Kujawsko-Pomorskiej infrastruktury sportowej, otrzymaliśmy 40 

tyś. zł. co jest drugą co do wielkości kwotą dofinansowania w naszym województwie. 

Przewodnicząca Rady zapytała gdzie zaplanowano budowę tych trzech boisk. Wójt Krzysztof 

Czarnecki odpowiedział, że za CSiR „Olender” wraz z skateparkiem. Kolejno złożyliśmy 

wniosek o przyznanie pomocy w zadaniu kształtowania pomocy publicznej poprzez 

wzbogacenie oferty spędzania wolnego czasu dla mieszkańców miejscowości Cierpice  

i Wielka Nieszawka w ramach operacji typu inwestycje w obiekty pełniące funkcje 

kulturalne. Kształtowanie przestrzeni publicznej w ramach działania, podstawowe usługi 

odnowa wsi na obszarach wiejskich objętych programem rozwoju obszarów wiejskich od lat 

2014 – 2020. Wartość projektu 1.154.970 zł, wartość dofinansowania 804 898,59 zł, jest to w 

trakcie rozstrzygnięcia. Złożono wniosek o dofinansowanie projektu pod nazwą 

„Modernizacja oświetlenia zewnętrznego na terenie Gminy Wielka Nieszawka.    

Radna Aniela Grela – zapytała, jaki będzie wkład pieniężny Gminy Wielka Nieszawka  

 w przedstawione projekty, zakładając, że zostaną one zakwalifikowane do realizacji.  

Kier. Referatu Inwestycji – odpowiedział, że na razie są to szacunkowe wartości, 

rzeczywiste wartości stawek będą znane po przetargach.   

Radna Aniela Grela – stwierdziła, że przedstawiona lista złożonych projektów jest bardzo  

długa . Czy środki finansowe na realizację zostały policzone, w którym miejscu w budżecie są 

one zapisane ?  

Kier. Referatu Inwestycji – odpowiedział, że takie zestawienia były przygotowane, 

informacje znajdują się w Urzędzie.  

Radna Dorota Krychowiak – poruszyła kwestię programu dofinansowania do usuwania 

szkodliwego dla zdrowia eternitu. W imieniu mieszkańców zapytała, ile jest 

przewidywalnych wniosków do złożenia w naszej gminie, oraz w jaki sposób mieszkańcy  

w okresie pandemii maja składać wnioski ? Kto w naszym urzędzie zajmuje się to sprawą ? 

Poprosiła o zamieszczenie informacji na stronie internetowej Urzędu Gminy. W jaki sposób 

osoby niepełnosprawne mają składać wnioski o dowóz na szczepienia przeciwko Covid-19 ? 

Zapytała czy plan realizacji inwestycji zakłada remont ul. Topolowej. Czy będzie robione 

oświetlenie na odcinku ul. Topolowej do ul. Wałowej.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – jest sporządzona lista mieszkańców mających pokrycia 

dachowe w azbeście. Jest to duża liczba budynków. Osoby niepełnosprawne z terenu gminy 

powinny kontaktować się z pełnomocnikiem wójta ds. szczepień w sprawie transportu.  

 Kier. Referatu Inwestycji – jeśli chodzi o remont ul. Topolowej, fundusz remontowy jest 

przewidziany na ten rok. Po zimie jest robiony przegląd ulic, ustalana jest kolejność dróg 

podlegających remontowi. Ul. Topolowa nie jest objęta przedmiotem inwestycji w tym roku. 

Lampy w części ul. Topolowej przy wale, zostały zaprojektowane zgodnie z założeniami.  

Radna Katarzyna Streich – powiedziała, że po rozmowach z pracownikiem urzędu, na 

najbliższej sesji będzie przyjmowany regulamin dotyczący usuwania azbestu. 

Radna Jadwig Szczygielska – zachęciła radnych do czynnego udziału w posiedzeniach 

Komisji, dotyczących przyjmowania i realizacji inwestycji. Samo dofinansowanie do 

utylizacji eternitu nie jest pokryciem kosztów zakupu nowego pokrycia dachowego. 

Radna Aniela Grela – odniosła się do Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Wielka Nieszawka na lata 2021-2024. Zwróciła uwagę na braki oraz błędy w nim zawarte. 



Wskazała na brak zaangażowania Urzędu Gminy w prawidłowe przygotowanie programu i 

regulaminu dotyczącego tej sprawy. Zapytała jaka jest przyczyna nieprzygotowania tych 

materiałów na obecną sesję w ustawowym terminie. Czy wiadome jest jak będzie przebiegała 

trasa obwodnicy ? Czy przekazano grunty dla muzeum ? Poprosiła również o przedstawienie 

radnym na najbliższej sesji struktury zatrudnienia w Urzędzie Gminy.  

Radca prawny – odpowiedziała radnej, że istnieją trzy uchwały związane z zabytkami. 

Pierwszą jest Gminny Program Opieki nad Zabytkami, który został zlecony do przygotowania 

firmie zewnętrznej. Druga uchwała dotyczy zasad przyznawania dotacji na prace 

konserwatorskie i roboty związane z zabytkami. Natomiast trzecia uchwała, którą Rada 

Gminy podejmuje w związku z zabytkami, to uchwała na mocy której Rada Gminy decyduje 

o przyznaniu konkretnej dotacji na realizację konkretnego zadania.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – na spotkaniu online, budowa S-10 jest planowana na etapy. Z 

informacji wynika, że planowana jest budowa na odcinku Warszawa-Toruń. 

Kier. Referatu Inwestycji – na chwilę obecną jeśli chodzi o odcinek Toruń-Bydgoszcz, 

pod uwagę brany jest wariant południowy przebiegający przez las, jak najbardziej omijający 

zabudowania gminne.  

Radny Mieczysław Kociucki – zwrócił się do wójta, wskazując na potrzebę oddelegowania 

pracownika Urzędu Gminy do pilotowania tematu budowy trasy Toruń-Bydgoszcz.  

Radna Aleksandra Rębacz – powiedziała, że planowana budowa drogi będzie przebiegała 

za osiedlem Kąkol, ale w bardzo bliskiej odległości od zabudowań, nawet ok. 700 metrów.  

Radna Alina Sobecka – w imieniu mieszkańców zwróciła się do wójta odnośnie budowy 

światłowodu.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział, że obecnie zbierane są od mieszkańców zezwolenia 

na możliwość przeprowadzenia prac na ich działkach. Kiedy zostaną zebrane rozpoczną się 

prace ziemne.   

Radna Alina Sobecka – poruszyła problem dotyczący przedsiębiorców z branży najbardziej 

dotkniętych pandemią wirusa. Czy gmina może im w jakiś sposób pomóc ? Czy planowane są 

zwolnienia z opłat podatków od nieruchomości, bądź kosztów za koncesję alkoholowe ? 

Zwróciła uwagę na zarobki zastępcy wójta, z czego wynikają takie kwoty ? 

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział, że na pensję zastępcy wójta składają się również 

dodatki m.in. koordynatora ZIT, pełnomocnika w Komisji alkoholowej, pełnomocnika do 

organizacji wyborów. To wszystko złożyło się na takie wynagrodzenie.  

Radna Ewa Tarkowska – powiedziała, że radni zasugerowali aby Urząd Gminy powinien 

włączyć się w pracę prywatnych firm odnośnie szybkiego internetu. Złożyła pismo do wójta 

w sprawie sprawozdania z realizacji rocznego Programu Współpracy Gminy Wielka 

Nieszawka z Organizacjami Pozarządowymi za rok 2019.   

 

Ad.7 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie 

udziału w XXIX sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady.  

 

 

 



Protokołował                                                           Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Filip Murawski                                                               (-) Wioletta Szymańska 

 


